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Je zimné decembrové popoludnie, 
všade naokolo zasnežená krajina a 
pred nami dlhá cesta do Rožòavy,
kde sa koná naša posledná misia v 
tomto roku. Cesty sú klzké, Soroška 
zahmlená a my správne duchovne 
naladení na veèernú evanjelizáciu, 
tešíme sa a to ešte ani netušíme, èo 
všetko dnes veèer v Sobášnej sieni v 
Rožòave zažijeme. Na zaèiatok 
prezradím len to¾ko, že to bude 
sladké, sladuèkééé. Tí, ktorí ste tam 
s nami z akýchko¾vek príèin 
nemohli by�, „ochutnáte" aspoò 
takto skrze napísanú reportáž. 
Ale poïme pekne po poriadku a 
doèítate sa, akú sme zažili 
nakoniec  vec sladkú.

Duch misie je ve¾mi krásny a 
vždy je vopred všetko Duchom 
Svätým  prihotovené, aby mohlo 
jasne a slobodne znie� Božie 
Slovo, ktorého poèúvaním sa 
rodí viera v srdciach ¾udí. A
Božie Slovo sa nesie celou 
sálou, pastor káže, láme chlieb 
Slova, cituje z Biblie a my  so 
záujmom poèúvame. Sestry z 
Rožòavy, jedna i s malým 
synèekom mrviacim sa v kresle, 
sa snažia zachyti� každé jedno 
pastorove slovo, sú vïaèné za 
každú jednu Bohoslužbu, ktorá 
sa koná tu u nich v Rožòave, 
keïže nie každá má možnos� 
pricestova� až do Košíc. 

„...dobré skutky, ktoré Boh 
vopred prihotovil ,  aby sme v nich 
chodili." (Ef.2,10)

Aj dnes veèer sme pripravení prija� 
od Pána zázrak. Každý, kto tu je 
dnes veèer, bude uzdravený, 
dostane od Boha silu, rados� a ešte 
nieèo navyše. Èlovek, ktorý 

kalkuluje, doplatí na to. Boh chce, 
aby sme mali vieru. A tú sme od Boha 
ako dar.

„Milos�ou ste spasení skrze 
vieru, a to nie  zo seba, je to dar Boží, 
nie zo skutkov, aby sa niekto 
nechválil." (Ef.2,8-9)

Nevera je ve¾ký problém. Záleží na 
tom, kde, na èom máš založený svoj 
život.  Nezakladaj ho na pozemskej 

rovine, lebo to pominie. Treba
poèúva�, èo hovorí Ježiš. Nestaèí len 
pozera� na Neho. Boh karhá našu 
neveru, pretože nevera je satanova 
zbraò. Ježiš nám poslal Ducha 
Svätého a pripravil pre nás 
fantastické veci.

„Na poèiatku bolo Slovo, a Ten to 
Slovo bolo u Boha a On to Slovo bol 
Boh a všetko povstalo skrze Neho. 
(Ján 1,1-2) Ak dnes dovolíš, aby 

Slovo vošlo do teba, stane sa ti 
zázrak. Slovo zví�azilo nad smr�ou. 
My sme stvorení z neporušite¾ného 
semena, zo slova. Slovo má v tebe 
znie�, prechádza� cez celého teba, 
má sa v tebe zakoreni�, má v tebe 
pracova�. Ježišovo slovo musí 
zosta� v tebe, lebo tým, ktorí Ježiša 
prijali, dal Boh moc sta� sa de�mi 
Božími. (Ján 1,12) Ver tomu, èo 
hovorí Božie Slovo, pretože Ježiš je 
Slovo!  Slovo musíš zb iera�  

chodením sem a tam (ako 
zbierali Izraeliti mannu, ktorá im 
padala od Nebeského Otca na 
Zem), musíš ho mlie� (ako 
mannu  mleli Izraeiliti) v mažiari, 
kým sa z neho neuvo¾ní olej 
/Duch Svätý/ a da� na oheò, 
opeka� a až tak ho môžeš 
konzumova�. A ono je sladké, 
sladuèké ako manna z neba. 
Hallelujah!

A že to naozaj je potrebné tak 
robi� aj s Božím Slovom, pastor 
predvedie ukážku peèenia 
voòavých šišiek na oleji. A sálou 
sa rozvoniava intenzívna vôòa 
vanilky zo šišiek, ktorými 
nakoniec pastor ponúkne 
všetkých prítomných v sále. Kto 
tu bol, vie aké boli „fajné", kto nie 
môže nám veri�. No na výbornú 
„chu�" Božieho slova na Jeho 

sladkos� vôbec nemali. 

Konèí sa dnešný „osladený" veèer v 
Rožòave. Ïakujeme, že Božie slovo 
pracuje v nás, pôsobí stále, 
ïakujeme za rados�, ktorá sa tu 
rozlievala, za nádhernú Božiu 
prítomnos�, za ochranu na cestu 
spä� a aj za sladké šišky. Hallelujah!
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